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Abstract (en)
Electrolytic treatment cup placed on a surface to be treated (S), and comprising a partitioned cavity between an electrolyte circulation chamber
(8), an electrode (3) and the surface (S), an inlet chamber (9a) and a suction chamber (9b), each of these latter chambers being capable of being
broken down into a distribution chamber (10) communicating with a pipeline connection (12) and a circulation equalisation chamber (11) having a
part (14) where the flow is in counter-current to that (C) in the circulation chamber (8), and preferably a part (15) where the flow is in the direction of
circulation. <??>Application to electropolishing, electrodecontamination, electrodeposition, anodic treatment etc. <IMAGE>

Abstract (fr)
Ventouse de traitement électrolytique plaquée sur une surface à traiter (S) comprenant une cavité partagée entre une chambre de circulation
d'électrolyte (8), une électrode (3) et la surface (S), une chambre d'admission (9a) et une chambre d'aspiration (9b), chacune de ces deux
dernières pouvant être décomposée en une chambre de distribution (10) communiquant avec un raccordement de tuyauterie (12) et une chambre
d'égalisation de circulation (11) présentant une partie (14) où l'écoulement est à contre-courant de celui (C) dans la chambre de circulation
(8) et de préférence une partie (15) où l'écoulement est dans le sens de circulation. Application à l'électropolissage, l'électrodécontamination,
l'électrodéposition, le traitement anodique, etc.
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